
Protokół Nr 14

Z posiedzenia Komisji kultury oświaty i sportu odbytego w dniu 14 września 2012r. 

Na posiedzeniu obecni byli:

1 . Wilkowska Maria -  przewodniczący

2. Getka Janusz -  członek

3. Gryglas Agnieszka -  członek

4. Kujawski Bogdan -  członek

5. Sobczak Józef -  członek

6. Wątorska Parzydło Justyna - członek

7. Zaręba Edyta-cz łonek

W posiedzeniu uczestniczył W ó j t .

Otwarcia posiedzenia komisji dokonała przewodnicząca komisji p, Maria Wilkowska i przedstawiła 

następujący porządek

1. Dowożenie

2. Świetlica

3. Remonty

4. Sprawy różne.

Dowożenie

Głos zabrał W ójt informując, że dowożeniem objęte wszystkie dzieci . Uczniowie klas V i VI oraz 

gimnazjum zgodnie z obowiązującymi przepisami powinni być dowożeni gdy odległość od szkoły 

przekracza 4 km. Dowożeni są jednak wszyscy uczniowie. Jest to rozwiązanie prospołeczne ale i dużo 

większe koszty związane z dowożeniem powiedział Wójt. Dowożenie wynosi ponad 500 km 

dziennie. Dowożenie jest co rocznie rozszerzane. Planowane jest ograniczenie o 2 kursy dowożenie 

uczniów z Czarnowa do Józefowa ( w  tych kursach dowożeniem objęte jest po w uczniów).

Pani Maria Wilkowska zapytała jak jest mierzona odległość i prosiła o wyznaczenie stałych miejsc w 

których zatrzymywał by się autokar dowożący uczniów.

Udzielając odpowiedzi Wójt poinformował, że odległość mierzy się od szkoły do budynku w którym 

mieszka uczeń W tych miejscowościach z których są dowożone dzieci będą wyznaczone 2 -3 miejsca 

przystankowe.

P. Getka Janusz zapytał co będzie ze zniszczoną wiatą przystankową w Laskowie.

Wójt odpowiedział, że zostanie zakupiona nowa wiata.

Świetlice szkolne

Zgodnie z przepisami świetlica powinna funkcjonować w każdej szkole. Godziny tzw. „świetliczane" 

są w naszych placówkach w pewnym stopniu realizowane. 5 godzin tygodniowo pokrywane jest ze 

środków gminnych. Wydłużenie pracy do godz. 17.00 byłoby zbyt dużym obciążeniem dla budżetu 

gminy powiedział Wójt. Zgodnie z ustawą dla uczniów zerówki nie przewiduje się zajęć



„świetliczanach" ale istnieje pojęcie zajęć dodatkowych. W przypadku wprowadzenia zajęć 

dodatkowych dyrektor szkoły musi wystąpić z wnioskiem do organu prowadzącego o wyrażenie 

zgody na wprowadzenie tych zajęć a tym samym podjęciem stosownej uchwały przez radę gminy.

Remonty w placówkach oświatowych.

Omawiając ww temat W ójt przedstaw ił, przebieg prac remontowych okresie wakacji. Nie wykonano 

termomodernizacji budynku szkolnego w Guzowatce. W ójt poinformował, że w przypadku braku 

naboru wniosków na dofinansowanie do tego zdania należy zwiększyć środki w budżecie na rok 

następny.

Ponadto wszystkie drobne prace remontowe w szkołach prowadzone jest na bieżąco.

Sprawy różne.

Pan Sobczak Józef zapytał jak funkcjonuje hala sportowa w Dąbrówce.

Wójt odpowiedział, że hala jest udostępniana 2 razy w tygodniu po 4 godziny. Zainteresowanie 

korzystaniem z hali jest duże ale prze okres 5 lat nie można je użyczać odpłatnie z uwagi na 

dofinansowanie ze środków unijnych.

p. Parzydło Justyna powiedziała, że w tegorocznym budżecie na odtworzenie bieżni zaplanowane 

było 20 tyś. zł.

Wójt odpowiedział, że z tej puli wykorzystani 3 tys. zł na podwyższenie terenu. Odtworzenie bieżni to 

koszt ok. 50 tyś. zł Niewykorzystane środki mogą zostać na dofinansowanie dla GKS lub inne 

zadanie w oświacie.

Na tym protokół zakończono-

Przewodnicząca Komisji 

Maria Wilkowska


